
Uddevalla Varvets Tjänstemäns Kamratförening                                                                            

Organisationsnummer 858500-6748 

 

Medlemsmöte; 10/10-2023 kl; 13.00-14.15 

Plats; Ryttarens  Cafe och aktivitetscenter, Uddevalla 

Närvarande; Bror Eriksson, Lars Pettersson, Bengt-Ove Edh, Christer Sorbring, 

Ing-Britt Carlen, Per-Olof Svensson, Bengt Orsmalm, Erik Lind, Madeleine 

Byding, Ing-Britt Johansson, Franklin Niklasson, Bengt Karlsson, Jack Ahnlund, 

Solweig Hultman, Torgny Söderlund.  (15 st) 

Protokoll 

1. Mötets öppnande; Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna 

2. Mötet behörigt utlyst; Mötet är behörigt utlyst 

3. Val av funktionärer för mötet 

a/ Ordförande; Torgny Söderlund 

b/ Sekreterare; Solweig Hultman 

c/ Protokolljusterare och Lottningskontrollanter; Bror Eriksson och 

Lars Pettersson 

4. Fastställande av dagordningen; Dagordningen godkändes 

5. Ekonomisk rapport; Totalt finns det 531 280 kronor på föreningens 

bankkonton.  

Har fått ränta på placeringskontot med 1,9 % har gett 1 222 kr där finns 

114.000 kr och på fasträntekontot, 6 månader, med 3% har gett 4 499 kr 

och där finns 302 062 kr. Rörelsekontot har ingen ränta.                                                                                                     

Kommer att förnya fasträntekontot 6 månader till med lite högre ränta, 

blev 3,8%. Enligt bokföringen ligger vi på ett plus just nu, +2 600 kr.  

Småhustaxeringen från 2024 är föreslagen till 1 451 000 kr. 

6. Redovisning av uthyrningen; Det har varit en hygglig uthyrning under 

sommarperioden; 18 veckor. 13 veckor under vintern 22/23 och 

nuvarande vinter 23/24 har 11 st anmält intresse för veckor. Har 

installerats ett nyckelskåp med kod, det är placerat på väggen vid 

gavelverandan, där det finns lampa med rörelsevakt. Koden får du vid 

uthyrningen. 

7. Underhåll och investeringar; Föreningen sökte pengar hos 

Thordenstiftelsen för solpaneler på taket, blev beviljade ett anslag på 

170 000 kr. Rekommenderades inte att sätta upp solpaneler på ett plåttak 

som är 50 år gammalt.                                                                                                  

Efter kontakt med Thordenstiftelsen förändrades inriktningen av projektet 

för föreningen. Det beviljade anslaget kommer att användas till taket och 



så blir det en ny ansökan för solpaneler nästa år. Det finns 2 offerter för 

takplåt. Vi skall även ta in en offert från Elms bygg, som gjort arbete på 

stugan förut.                                                                                                            

Arbete som gjort under 2023, målat fönsterluckor, pelare och vindskivor, 

köpt ny gräsklippare, ny skorsten har murats upp, 14 000kr och satt upp 

ett nyckelskåp.                                                                                                                        

Det som sedan kommer att åtgärdas är köket. 

8. Inkomna förslag och synpunkter; På mötet kom upp synpunkter på 

badstegen och bryggan, Franklin ska titta på det. Även se över träden runt 

tomten om något behöver sågas ner. 

9. Medlemsregistret; Det är 112 st fullvärdiga medlemmar, 27 st anhöriga 

med rätt att hyra, totalt 139 st. 5 st medlemmar har avlidit hittills under 

2023.                                                                                                                      

Medlems-/Årsavgiften höjs från 25 kr till 100 kr från 2024 enl, beslut på 

årsmötet 20230302. Diskussion om de medlemmar som före årsmötet 

förbetalt 25 kr/ år flera år framåt. Mötet beslutade att för dessa gäller som 

tidigare 25 kr/ år som avräknas årligen från inbetalt belopp.  

10. Övriga frågor; Franklin visar bilder från Torsby, uppskattat av mötet. 

Fråga om hur mycket el vi sparar med luftvärmepumpen, ca 6 000 kwh 

sparar vi. Fråga när årsmötet 2024 kommer att äga rum, mötet beslutade 

att Årsmötet 2024 sker den 7/3 kl 10.30. På årsmötet kommer datum för 

medlemsmötet på hösten att bestämmas. Datumen kommer att läggas på 

hemsidan. Tips är att gå in på hemsidan med jämna mellanrum så blir du 

uppdaterad med nyheter, annan information och bilder.  

11. Mötet avslutas; Ordförande avslutar mötet och tackar för visat intresse. 

Lottning för vinterveckorna vidtog, resultatet finns på hemsidan. 

 

 

_____________________________            ____________________________ 

Torgny Söderlund ordförande                       Solweig Hultman sekreterare 

 

 

_____________________________           _____________________________ 

Lars Pettersson justerare                              Bror Eriksson justerare      


